
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 6. november 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 227 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V). 

 

Spørgsmål nr. 227:  

”Ministeren bedes redegøre for, hvorfor ministeren og SSI ikke har sørget for at 

informere landets øvrige forskere og medicinske eksperter, jf. eksempelvis artikel i 

Politiken 5/11-20 - ”Professor fatter intet: Hvad er det for mutationer, der er tale 

om?” https://politiken.dk/forbrugogliv/sundhedogmotion/art7987292/Hvad-er-det-

formutationer-der-er-tale-om” 

 

Svar: 

Spørgsmålet besvares foreløbigt, da ministeriet til brug for besvarelsen skal indhente 

bidrag fra Statens Serum Institut. Jeg forventer at besvare spørgsmålet endeligt ul-

timo november. 
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